
Zápis 
                ze schůze výboru MRS  z.s., pobočného spolku Hodonín konané dne 8.3.2023. 
 
Přítomni : Richard Werner, Ing. Jaromír Herzán,   Zdeněk Pavlík, Jiří Polách, Miroslav Olšar, Jan 
Gajdoš, Mgr. Bohdana Křepinská – Kuzmová, Josef Měsíček, MUDr. Jiří Brückner, Ing. Jaroslav Mašat. 
Za KRK přítomni:  Josef Wölfel 
 
Program:   1) Kontrola úkolů 
      2) Informace o prodeji členských známek a povolenek 
      3) Výsadba ryb 
      4) Příprava výroční členské schůze 
      5) Informace o připravovaném odbahnění a úpravách na „ Lužickém hliníku“ 
      6) Informace o činnosti rybářského kroužku  
      7) Různé 
 
ad1) Úkol zaslat sumarizaci byl splněn, úkol připravit podklady pro VČS trvá.  
 
ad2) K 8.3.2023 zakoupilo členské známky 905 členů a bylo prodáno 781 povolenek k lovu. 
 
ad3) Počátkem měsíce bylo vysazeno 136 ks. kapra na M4A – Lužní rameno. 
Při zvýšené hladině Moravy byla na toto rameno dopuštěna voda . V současné době je hladina na 
dobré úrovni. 
 
ad 4) Výroční členská schůze se bude konat dne 1.4.2023 v sále restaurace Rozmarýn. Je třeba 
dokončit potřebné doklady a zveřejnit informaci  na internetové stránce spolku a ve vývěsních 
skříňkách. 
 
ad5) Pobočný spolek obdržel informaci, že asi v srpnu letošního roku bude zahájeno odbahňování  a 
další úpravy na „Lužickém hliníku“ .  Vzhledem k tomu, že těmito zásahy bude znemožněn minimálně 
na osm měsíců rybolov na tomto revíru a s největší pravděpodobností může dojít k úhynu ryb, které 
se do té doby nepodaří odlovit, zaslali jsme informaci na MRS Brno. Ve spolupráci s MRS Brno 
připravíme opatření, aby byly minimalizovány škody na rybí obsádce. O dalším postupu budeme také 
jednat s Obecním úřadem Lužice. 
 
ad6) Mgr. Křepinská – Kuzmová informovala výbor o přípravě zkoušek dětí na získání prvního 
rybářského lístku. Zkoušky se uskuteční 29.3.2023.  
Předběžně byla diskutována možnost konání rybářských závodů mládeže. Tyto závody by se 
pravděpodobně konaly na podzim.  
 
ad7) Ing. Herzán informoval, že účetní závěrka za rok 2022 je hotová a připravená k odeslání na FÚ. 
 

Úkoly: 1.Vyvolat jednání se starostou obce Lužice o opatřeních souvisejících 
s připravovanými pracemi na „Lužickém hliníku“. 
 2. Připravit podklady pro VČS  (Výroční zprávu za rok 2022 a plán práce na 2023) a zveřejnit 
informaci o jejím konání.  
  

V Hodoníně 8.3.2023 
 
Zapsal:  Ing. Herzán  
 


